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 PROTOKÓŁ NR 34/21 
POSIEDZENIA KOMISJI REWIZYJNEJ RADY POWIATU W GRYFINIE 

- zdalny tryb obradowania -  
z dnia 25 maja 2021 r. 

 
Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 11:30 i trwało do godz. 12:45 w zdalnym trybie 
obradowania. W posiedzeniu udział wzięło 4 członków komisji (lista obecności - zał. nr 1), 
Starosta Gryfiński Wojciech Konarski, Wicestarosta Gryfiński Ewa Dudar, Skarbnik Powiatu 
Jolanta Staruk, Sekretarz Powiatu Andrzej Krzemiński, Naczelnik Wydziału Edukacji, 
Kultury, Sportu i Turystyki Elżbieta Lorenowicz-Bień, Zastępca Naczelnika Wydziału 
Gospodarki Nieruchomościami i Nadzoru Właścicielskiego Anna Nikitińska, Dyrektor 
Centrum Placówek Opiekuńczo-Wychowawczy w Chojnie Lidia Tomin. Posiedzenie 
otworzył, stwierdził kworum i poprowadził je Przewodniczący Jarosław Przygoda. Głównym 
tematem posiedzenia była analiza i opiniowanie projektów uchwał na XXVIII sesję Rady 
Powiatu w Gryfinie.  
 
Ad. 2  
Porządek obrad 34 posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Gryfinie - zdalny tryb 
obradowania, został przedstawiony, stanowi zał. nr 2.  
 
Ad. 3  
Protokół nr 33/21 posiedzenia Komisji Rewizyjnej z dnia 27 kwietnia 2021 r. został przyjęty 
jednogłośnie (4 za, 0 przeciw, 0 wstrz. się). 
  
Ad.4 Analiza i opiniowanie projektów uchwał na XXVIII sesję Rady Powiatu  

  w Gryfinie. 
 

I. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie przyjęcia sprawozdania  
z realizacji „Programu współpracy Powiatu Gryfińskiego z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego na rok 2020” (druk nr 2/XXVIII); 

 
Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczyła Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Turystyki Elżbieta Lorenowicz-Bień. 
 
Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Elżbieta Lorenowicz-Bień 
powiedziała, że współpraca z organizacjami pozarządowymi była realizowana na wielu 
płaszczyznach, była to zarówno współpraca finansowa jak również poza finansowa. 
Współpraca finansowa realizowana była głównie przez ogłaszanie otwartych konkursów 
ofert, jak również organizacje pozarządowe same zgłaszały w trybie art. 19a merytorycznej 
ustawy chęć realizacji zadania. W 2020 r. dwukrotnie były organizowane przez Wydział 
Edukacji konkursy ofert z zakresu turystyki, sportu, kultury, sztuki oraz promocji zdrowia. Od 
strony 10 sprawozdania jest szczegółowa mowa o realizowanych sferach. Powiatowe 
Centrum Pomocy Rodzinie w Gryfinie realizowało poprzez Stowarzyszenie MOST zadanie  
z zakresu rehabilitacji zawodowej w formie otwartego konkursu ofert. Naczelnik dodała,  
że jeżeli chodzi o małe granty to były dwie oferty, jednak pomimo tego, że zostały uznane za 
celowe i zostały przyznane kwoty, to nie zostały zrealizowane z powodu pandemii. Odnosząc 
się do zakresu pomocy społecznej Naczelnik poinformowała, że zadanie jest realizowane 
przez PCPR w Gryfinie na rzecz osób niepełnosprawnych i starszych, a dotyczy prowadzenia 
trzech domów pomocy społecznej (strona 16 i 17  sprawozdania). Zostały udzielona dotacje  
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w kwocie powyżej 13 mln zł. Kolejną rzeczą realizowaną przez PCPR w Gryfinie ze środków 
PFRON było dofinansowanie zadania z zakresu sportu, kultury i rekreacji osób 
niepełnosprawnych. Zadanie było realizowane przez 5 podmiotów, a także dotację na 
prowadzenie Warsztatów Terapii Zajęciowej w Goszkowie i Gryfinie - w tym przypadku było 
to również ze środków PFRON oraz środków własnych powiatu w wysokości 10% kwot 
przyznawanych. Ponadto ze środków, których dysponentem był Wydział Zarządzania 
Kryzysowego, udzielono wsparcia dla 9 gmin na działania OSP w kwocie prawie  
40 tys. zł. Pozostałe działania były działaniami wspierającymi organizacje tj. patronaty 
Starosty. Większa część imprez nie odbyła się albo została przełożona na inny termin. 
Ponadto były konsultowane projekty prawa miejscowego, czyli program współpracy  
z organizacjami pozarządowym na 2021 r. Żadna z organizacji nie zgłosiła uwag ani 
wniosków do kolejnego programu. Ponadto Wydział Edukacji prowadzi rejestr organizacji 
pozarządowych, według stanu na dzień 31 grudnia 2020 r. zewidencjonowanych było 
323 organizacji. Od 20 maja 2016 r. obowiązują nowe przepisy dotyczące zakładania  
i działania stowarzyszeń zwykłych. Istniejące stowarzyszenia miały dwa lata na dostosowanie 
się do nowych przepisów, czas ten minął 20 maja 2018 r. Po tej dacie stowarzyszenia, które 
nie dokonały przerejestrowania do nowej ewidencji, z mocy prawa przestały istnieć. Pozostałe 
działania, jakie były prowadzone to akcje 1%, została zebrana kwota ponad 98 tys. zł. 
Wydział pomagał również przy zakładaniu, likwidowaniu stowarzyszeń, współpraca również 
odbywała się na rzez osób niepełnosprawnych w ramach realizacji działań Powiatowej Rady 
ds. Osób Niepełnosprawnych. Przy patronatach Starosty były przekazywane organizacjom 
materiały promocyjne. Ponadto Powiat od wielu lat bardzo czynnie prowadzi działania  
w ramach DIROW, rokrocznie wpłacana jest składka członkowska. Dodatkowo na potrzeby 
organizacji pozarządowych udostępniana jest strona internetowa na cele informacyjne.  
Na stronie 22 sprawozdania, w podsumowaniu zostało sporządzone zestawienie osiągniętych 
rezultatów realizacji programu.  
 
Radna Agnieszka Gralak powiedziała, że pomimo ciężkiego roku 2020 dla kultury, sztuki, 
sportu, turystyki udało się naprawdę bardzo dużo zrealizować. Następnie zapytała,  
czy Warsztaty Terapii Zajęciowej funkcjonowały normlanie, czy zadania udało się 
zrealizować w momencie, kiedy zostały zniesione obostrzenia. 
 
Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Elżbieta Lorenowicz-Bień 
odpowiedziała, że Warsztaty nie funkcjonowały przez cały czas. Jednak przez większą część 
roku działały inaczej niż placówki oświatowe i realizowały swoje zadania.  
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 
(4 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 

 
W tym momencie posiedzenie opuściła Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Turystyki Elżbieta Lorenowicz-Bień. 
 

II. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyrażenia zgody  
na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości stanowiącej własność 
Powiatu Gryfińskiego, położonej w obrębie Stare Czarnowo, gmina Stare 
Czarnowo (druk nr 3/XXVIII); 
 

Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczyła Zastępca Naczelnik Wydziału 
Gospodarki Nieruchomościami i Nadzoru Właścicielskiego Anna Nikitińska. 
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Zastępca Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Nadzoru 
Właścicielskiego Anna Nikitińska powiedziała, że Powiat Gryfiński jest właścicielem 
nieruchomości oznaczonej numerem działki 406/4o pow. 7 m2, położonej w obrębie 
ewidencyjnym Stare Czarnowo, gmina Stare Czarnowo. Przedmiotowa nieruchomość 
przylega bezpośrednio do budynku znajdującego się na nieruchomości oznaczonej numerem 
działki 448/1, położonej w obrębie ewidencyjnym Stare Czarnowo, gmina Stare Czarnowo, 
stanowiącej własność osoby fizycznej. Mając powyższe na uwadze, właściciel działki  
nr 448/1, wystąpił z wnioskiem o sprzedaż działki nr 406/4, w celu poprawy warunków 
zagospodarowania nieruchomości przyległej. Lokal został zakupiony od banku spółdzielczego 
i przy zakupie osoba fizyczna nie miała świadomości, że ganek oraz schody znajdują się na 
działce powiatowej, czyli w pasie drogowym -  w pasie zieleni. Pozytywna opinia Wydziału 
Zarządzania Drogami umożliwiła wszczęcie procedury sprzedaży. Wcześniej została 
wydzielona z działki powiatowej pow. 7 m2 i nieodzownym elementem jest uzyskanie zgody 
Rady Powiatu na zbycie tej nieruchomości w drodze bezprzetargowej w celu poprawienia 
warunków przyległej działki.  
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 
(4 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 

 
W tym momencie posiedzenie opuściła Zastępca Naczelnik Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami i Nadzoru Właścicielskiego Anna Nikitińska. 
 
III. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie utworzenia Placówki 

Opiekuńczo-Wychowawczej nr 4 w Trzcińsku-Zdroju i nadania jej statutu (druk  
nr 4/XXVIII); 

 
Starosta Gryfiński Wojciech Konarski powiedział, że projekt uchwały dotyczy strony 
formalnej, powołania do życia czwartej placówki opiekuńczo-wychowawczej w Trzcińsku-
Zdrój, poprzez podział geodezyjny, jak również fizyczny nieruchomości. Zgodnie z zasadami 
z jednej placówki zostały wyodrębnione dwie placówki w Trzcińsku-Zdrój. Zanim placówka 
zacznie działać musi zostać wydana zgoda Wojewody Zachodniopomorskiego w postaci 
decyzji o funkcjonowania placówki muszą do wniosku zostać dołączone dokumenty, które 
zostały przygotowane na najbliższe posiedzenie Rady Powiatu. Starosta dodał, że Statut został 
już skonsultowany z nadzorem Wojewody. Równolegle do tej uchwały jest przygotowana 
uchwała pokazującą, jak będzie działała jednostka budżetowa. Otóż będzie obsługiwana przez 
Centrum Placówek Opiekuńczo-Wychowawczych w Chojnie, którym kieruje dyrektor, 
natomiast poszczególnymi placówkami kierują wskazani pracownicy-koordynatorzy.  
 

Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczyła Dyrektor Centrum Placówek Opiekuńczo-
Wychowawczych w Chojnie Lidia Tomin. 

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 

(4 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 
 
IV. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zapewnienia wspólnej 

obsługi finansowo-księgowej i administracyjno-organizacyjnej placówek 
opiekuńczo-wychowawczych Powiatu Gryfińskiego oraz w sprawie zmiany 
Statutu Centrum Placówek Opiekuńczo-Wychowawczych w Chojnie (druk  
nr 5/XXVIII); 
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Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 
(4 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 

 
W tym momencie posiedzenie opuściła Dyrektor Centrum Placówek Opiekuńczo-

Wychowawczych w Chojnie Lidia Tomin. 
 

V. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie określenia trybu prac nad 
projektem uchwały budżetowej (druk nr 6/XXVIII); 

 
Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk powiedziała, że przedłożony projekt uchwały jest 
odzwierciedleniem nowych zasad i obowiązujących przepisów. Poprzednia uchwała była  
z 2011 r. Harmonogram, stanowiący załącznik do projektu uchwały, jest określeniem ram 
czasowych, w jakich terminach, jakie materiały będą gromadzone, następnie przetwarzane,  
a ostatecznie realizowane po to, aby na 15 listopada projekt budżetu wraz z załącznikami 
został przez Zarząd Powiatu przedłożony Radzie Powiatu.  

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 

(4 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 
 
VI. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany budżetu powiatu  

na 2021 rok (druk nr 7/XXVIII); 
 
Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk przedstawiła zmiany do budżetu powiatu na 2021 r., 
zgodnie z uzasadnieniem  i załącznikami do projektu uchwały.  

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 

(4 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 
 
VII. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Gryfińskiego na lata 2021-2039 (druk  
nr 8/XXVIII); 

 
Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk powiedziała, że przedmiotowy projekt uchwały jest 
skutkiem wprowadzonych zmian do budżetu powiatu na 2021 r. Dodatkowo  
w przedmiotowym projekcie uchwały są zawarte wszystkie zmiany, jakie do tej pory były 
dokonywane zarówno uchwałami Zarządu, Rady, jak również wpływami wszystkich środków 
zewnętrznych, w tym dotacjami od Wojewody Zachodniopomorskiego.  
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 
(4 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 

 
Ad.5  Rozpatrzenie sprawozdania finansowego, sprawozdania z wykonania budżetu  

za 2020 r. wraz z informacją o stanie mienia komunalnego Powiatu Gryfińskiego 
oraz opinią RIO. 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jarosław Przygoda powiedział, że Skład Orzekający 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie pozytywnie zaopiniował sprawozdanie  
z wykonania budżetu Powiatu Gryfińskiego za 2020 rok wraz z informacją o stanie mienia 
(uchwała Nr LXXXVII.218.2021 z dnia 26 kwietnia 2021 r. w sprawie wydania opinii  
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o sprawozdaniu z wykonania budżetu Powiatu Gryfińskiego za 2020 r. wraz z informacją  
o stanie mienia, stanowi załącznik nr 3).  
 
Skarbnik Powiatu przedstawiła sprawozdanie z wykonania budżetu Powiatu Gryfińskiego 
 za 2020 r., następnie przedstawiciele Zarządu udzielili odpowiedzi na zadane przez Radnych 
pytania. 
 
Członkowie Komisji rozpatrzyli sprawozdanie z wykonania budżetu Powiatu Gryfińskiego  
za 2020 rok wraz z informacją o stanie mienia Powiatu Gryfińskiego oraz opinią Regionalnej 
Izby Obrachunkowej o tym sprawozdaniu, sprawozdanie finansowe Powiatu Gryfińskiego  
za 2020 rok. Sprawozdanie finansowe składa się z:  
- bilansu z wykonania budżetu jednostki samorządu terytorialnego,   
- łącznego bilansu obejmującego dane wynikające z bilansów samorządowych jednostek 
budżetowych i samorządowego zakładu budżetowego; 
- łącznego rachunku zysków i strat obejmującego dane wynikające z rachunków zysków  
i strat samorządowych jednostek budżetowych i samorządowego zakładu budżetowego; 
- łącznego zestawienia zmian w funduszu obejmującego dane wynikające z zestawień zmian  
w funduszu samorządowych jednostek budżetowych i samorządowego zakładu budżetowego; 
- informacji dodatkowej obejmującej dane wynikające z informacji dodatkowych 
samorządowych jednostek budżetowych i samorządowego zakładu budżetowego.  
 
Ad.6 Wypracowanie wniosku do Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie udzielenia 

Zarządowi Powiatu w Gryfinie absolutorium z tytułu wykonania budżetu 
Powiatu Gryfińskiego za 2020 r. 

 
Komisja Rewizyjna, po rozpatrzeniu sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu 
Gryfińskiego za 2020 r. wraz z informacją o stanie mienia Powiatu Gryfińskiego oraz opinią 
Regionalnej Izby Obrachunkowej o tym sprawozdaniu, sprawozdania finansowego Powiatu 
Gryfińskiego, wypracowała wniosek do Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie udzielenia 
Zarządowi Powiatu w Gryfinie absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2020 r., który 
następnie Przewodniczący Komisji odczytał. Następnie Przewodniczący Komisji zwrócił się 
do członków Komisji z zapytaniem:  
- Kto jest za udzieleniem Zarządowi Powiatu w Gryfinie absolutorium z tytułu wykonania 
budżetu za 2020 r.? (4 za). 
 
Zgodnie z art. 16 ust. 3 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym  
w wyniku głosowania Komisja Rewizyjna wystąpiła z wnioskiem do Rady Powiatu  
w Gryfinie o udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu w Gryfinie z tytułu wykonania 
budżetu za 2020 r. (wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Gryfinie z dnia 25 maja 
2021 r. w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu w Gryfinie absolutorium z tytułu wykonania 
budżetu za 2020 r. stanowi załącznik nr 4). 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jarosław Przygoda powiedział, że do   
wypracowanego wniosku Komisji Rewizyjnej zostanie dołączona dla Regionalnej Izby 
Obrachunkowej informacja z wynikiem głosowania, która została przyjęta przez członków 
Komisji bez uwag (informacja stanowi załącznik nr 5). 
 
Starosta Gryfiński Wojciech Konarski podziękował w imieniu Zarządu Powiatu  
w Gryfinie. Starosta dodał, że był to trudny czas, niemniej jednak udało się w miarę 
możliwości osiągnąć wszystkie cele i uniknięcia kryzysów dzięki kompetentnym ludziom.  
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W dobie pandemii nie były wstrzymywane inwestycje, będzie to widoczne z raportu z zakresu 
drogownictwa, choć ma świadomość, że w dalszym ciągu jest to „kropla w morzu” potrzeb. 
Niemniej jednak postęp niewątpliwie jest. Starosta kontynuując dodał, że udało się zakończyć 
pod względem budowalnym inwestycję, choć zapewne były oczekiwania o zakończeniu prac 
na grudzień ubiegłego roku. Jednak ze względów bezpieczeństwa, kiedy szpital stał się 
szpitalem covidowym, a był wymóg połączenia dwóch budynków szpitala w jeden, było to 
wszystko utrudnione i przy przedłużającym się terminie trzeba być wyrozumiałym. Obecnie 
budynek jest miejscem, w którym odbywają się szczepienia, a pracują nad wyposażeniem 
tego obiektu. Przy udziale Rady Powiatu została znaleziona kwota 150 tys. zł, aby móc 
wykonać decyzję Wojewody Zachodniopomorskiego w zakresie ówczesnego przekształcenia 
szpitala na szpital covidowy. W ubiegłym roku, tak szeroko została również uruchomiona 
rezerwa z zarządzania kryzysowego, potem była odnawiana, na uruchamianie punktu 
kwarantanny. Następnie Starosta odnosząc się do wartości mienia Powiatu poinformował,  
że w ramach pracy Wydziału Gospodarki Nieruchomości w oparciu o ustawę o gospodarce 
nieruchomościami, majątek Powiatu został wyceniony przez rzeczoznawców w 2002 r.  
i w rezultacie wartość majątku jest niezmieniana. Jest ona aktualizowana w momencie, kiedy 
nabywana jest nieruchomość do zasobu, ewentualnie, kiedy następuje jej sprzedaż. Wówczas 
robiona jest wycena i  rzeczywista wartość. Jeżeli rokrocznie porównywana jest informacja  
o mieniu Powiatu, to faktycznie może być w wartości zbliżonej rok do roku. 
 
Radny Tomasz Mirkowski podziękował Panu Staroście za kontakty między Panem Starostą, 
a Radnymi. W ocenie Radnego Pan Starosta zawsze udziela rzeczywistych odpowiedzi, nie 
zawsze na najmądrzejsze pytania, czasami Radni się powtarzają, nie wszystko wiedzą. Jednak 
informacje uzyskują i to również wpłynęło na Radnego stanowisko.  
 
Starosta Gryfiński Wojciech Konarski zachęcił członków Komisji na wejście na stronę 
internetową Regionalnej Izbie Obrachunkowej. Od 2018 r. Powiat Gryfiński jest w szczycie 
pod względem wskaźników, jakie przyjął do oceny nadzór, tj. Wojewoda i RIO. Powiat  
2020 r. zakończył na drugiej pozycji, a wynikało to z faktu, że jednym ze wskaźników jest 
dług publiczny, a Powiat musiał zaciągnąć kredyt na rozbudowę szpitala i to wpłynęło na 
wynik. Generalnie Powiat utrzymuje dosyć wysoki poziom, inwestycje Powiatu to 16%, 
zawsze trzeba mierzyć ten procent do możliwości budżetu.  
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jarosław Przygoda pogratulował Zarządowi Powiatu, 
naczelnikom i kierownikom jednostek organizacyjnych.  
 
Ad.7 Sprawy różne, informacje i wolne wnioski. 
 
Radny Tomasz Mirakowski odnosząc się do obecnej sytuacji w zakresie poluzowywania 
obostrzeń zapytał, czy w okresie letnim będą się odbywać imprezy kulturalno-sportowe.  
Czy jest możliwość, aby jeszcze instytucje mogły otrzymać środki na realizację imprez na 
okres np. sierpnia, września, aby była możliwe uruchomienie większej aktywności ludzkiej na 
terenie Powiatu? Czy Zarząd będzie miał dodatkowe środki na taki cel? 
 
Starosta Gryfiński Wojciech Konarski odpowiedział, że Zarząd porusza się w ramach 
środków zaplanowanych w budżecie na 2021 r. Obecnie zostały uruchomione i przekazane 
środki w postaci dotacji dla Gminy Gryfino, z uwagi na to że Ośrodek Sportu i Rekreacji jest 
realizatorem międzyszkolnego sportu i patrząc na to, jaka kwota została wykorzystana  
w ubiegłym roku, została przekazana kwota 70 000, 00 zł. W budżecie zaplanowana była cała 
kwota w wysokości 110 000,00 zł. Od organizatora i pozostałych koordynatorzy sportu 
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międzyszkolnego na terenie Powiatu będzie zależało, jakie zadania będą realizowane.  
W ramach sportu międzyszkolnego raczej się już więcej nie wydarzy, ale pokazuje to, że jest 
pewna rezerwa finansowa, gdyby pojawiły się jakieś inne, wcześniej nie zidentyfikowane 
zamierzenia i działania. Zarząd na ostatnim posiedzeniu powołał komisje konkursowe do 
zaopiniowania ofert złożonych w otwartym konkursie ofert na realizację zadań Powiatu 
Gryfińskiego (wsparcie/powierzenie) w roku 2021 przez organizacje pozarządowe oraz inne 
podmioty prowadzące działalność pożytku publicznego. 
 
Radny Tomasz Mirakowski odnosząc się do artkułu z lokalnej pracy na temat punktu 
szczepień w szpitalu zapytał, czy Zarząd zapoznał się z tym, co się dzieje w tym zakresie.  
W dużych ośrodkach, takim jakim jest Gryfino, jest duże zapotrzebowanie i zorganizowanie 
tego, aby przebiegało to w spokojnych warunkach jest bardzo trudne.  
 
Starosta Gryfiński Wojciech Konarski odpowiedział, że czytał ten artykuł. Taki obraz 
szczepień występuje w dużych ośrodkach, ludzie czekają w poczekalni na siedzeniach,  
a jeżeli dana osoba opuści poczekalnie, to wszystkie osoby na poczekalni „taśmowo” 
przesuwają się kolejno na kolejne miejsce. Z uwagi na to, że pomieszczenia mają swoją 
kubaturę, to część osób stoi również w kolejce na zewnątrz. Wynika to też z faktu, że ludzie 
przychodzą na szczepienie z wyprzedzeniem czasowym. Niewątpliwie problemem, który jest, 
a na którego nie ma wpływu to, że brak jest szczepionek i przychodzą mylne komunikaty. 
Starosta dodał, że punkt szczepień w Szpitalu, robi co może, a to, że ktoś jest oburzony  
z faktu, że przyszedł na szczepienie, które zostało odwołane, nie jest już zależne od niego, 
tylko od osób, które koordynują to na wyższym szczeblu w zakresie dostawy szczepionek.   
 
 
 
Na tym posiedzenie zakończono o godz. 12:45. 
 
 
 
Protokół sporządziła: 
 
Magdalena Romankiewicz 
 
 
 
 
 
 Przewodniczący Komisji 

 
 Jarosław Przygoda 


